
Mali sme na Slovensku demonštrácie?
Pokazili sme si to! Čísla asi porastú! A ak nie,
aj tak porastú! Aký nás čaká trest?
- CZ24 News | 19. listopadu 2020

SLOVENSKO: Spomínate si, ako sa bývalý premiér Robert Fico vyjadril o účastníkoch
protestov Za slušné Slovensko spred dvoch rokov, že je to banda fašistických debilov? A
spomínate si, ako Peter Pellegrini na tie zhromaždenia povedal, že tam vyskakuje tlupa
uvrieskaných paviánov?

Nespomínate si? Máte pravdu, nič také sa nestalo. Keby sa niečo také bolo stalo, tak – parafrázujúc
slová klasika – ešte aj tučniaky v Patagónii by si zobáčikmi trhali perie na hlavičkách, že aká je to
hrôza – objektívne korporátne médiá by sa o to postarali.

Môžeme si myslieť o všetkých predošlých vládach Slovenskej republiky čokoľvek, ale žiadna doposiaľ
nepredstavovala taký suterén, ako táto aktuálna. A verejnosť, vrátane objektívnych korporátnych
médií, si veľmi rýchlo zvykla na to, že čo by bolo bývalo ešte pred rokom nemysliteľné, dnes je úplne
normálne.

Z pohľadu priamych účastníkov utorkového protestného zhromaždenia sú vyjadrenia predstaviteľov
tejto arogantnej junty až šokujúco drzé a nechutné.

Minister obrany Jaroslav Naď vraj nevidel demonštrovať normálnych ľudí, „iba opice, bitkárov,
extrémistov a psychopatov.“

Poslanec Ľuboš Blaha to okomentoval slovami, že v každej normálnej civilizovanej krajine minister,
ktorý takto urazí desiatky tisíc ľudí, by okamžite odstúpil, a podobne sa vyjadrili aj mnohí ďalší
politici, analytici či komentátori.
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Naď po kritike potom ešte bezočivo zavádzal, že novinári jeho výrok vytrhli z kontextu, pričom tam
naozaj veľmi nebolo čo vytrhávať.

Minister vnútra Roman Mikulec zase tvrdí, že utorkové protesty nemali nič spoločné s pokojným
prejavom názoru. Ako minister vnútra nepochybne presne vie, čo sa dialo, takže keď zámerne splieta
samotný pokojný protest na Hodžovom námestí s tým, čo po jeho skončení robili niektorí ľudia pred
Úradom vlády, tak úmyselne klame. Mimochodom, tu by niekto mohol povedať, že takýto jeho postoj
vrhá zaujímavé svetlo aj na aj jeho spory z minulosti, kde išlo o to, kto klame, a kto hovorí pravdu…

A vyjadrenia samotného šéfa tejto arogantnej partičky? To je aj škoda komentovať. Pre toto panstvo
desaťtisíce ľudí v uliciach zjavne nič neznamenajú: starci, študentky, rodičia s deťmi, skrátka všetky
vekové kategórie občanov v utorok pokojným a slušným spôsobom, mnohí so sviečkami, vyjadrili svoj
názor na túto vládu, ale páni ako Naď, Matovič či Mikulec tam videli iba nejakých chuligánov (alebo
to boli provokatéri?), ktorí tam údajne skúšali robiť nejaké výtržnosti.

Ten utorkový protest však bude mať dohru, na to sa môžeme spoľahnúť. Niektorí ľudia už dokázali,
že ich veľkorysá schopnosť odpúšťať sa vyrovná ich sebareflexii a virologickej erudícii. Tie čísla, o
ktorých by nejaký neprajník možno povedal, že je na ne pán premiér príliš upätý, budú rásť. Nie že
by sme vopred vedeli, čo sa bude diať, ale ony aj tak porastú – stavíte sa?

My sme si to totiž v utorok pokazili. A trest príde. Už v stredu premiér Matovič uviedol, že do konca
roka budeme potrebovať sedem až jedenásť miliónov antigénových testov. Aká bude motivácia dostať
ľudí na testovanie? To tak akosi všetci tušíme – bude to predsa dobrovoľné…
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